
Quiet Time #2 
1 Peter 2: 12-17; 21-25 

 
OPENING THOUGHT 
 
1) How do you usually respond to difficult people and situations?  

你平常是如何回应那些令你作难的人和环境的？ 

 
 
READ 1 Peter 2:21-25 
 
2) Peter writes that we should follow Christ’s example in response to suffering (v. 21).  

彼得写到我们应当效法耶稣的榜样去回应苦难。（21节） 

 
Why did he suffer?  

耶稣为何受苦？ 

 
 

When he was mistreated and persecuted, how did he respond?  

当他被苦待和逼迫时，他是如何回应的？ 

 
 

What good came about because of his suffering?  

耶稣的苦难带来了什么好处 

 
 
 
READ 1 Peter 2: 12-17 

3) What is a “good life”? What is the result of living a good life? 

什么是“好生命”？活出好生命的结果是什么？ 

 
 
4) What does it mean to submit?  

“顺服”是什么意思？ 

 
 
5) What does it mean to “live as people who are free”? How can you submit and be free? 

“活得像自由的人”是什么意思？如何做到既顺服又自由？ 

 
6) “Live as servants of God.”  Think of your concentric circle of relationships: family, friends, 

students and co-workers, church family, society and government. 

“作为神的仆人活着” 想一想你关系中的同心圆：家人，朋友，同学和同事，教会的弟兄姐妹，

社会和政府 

 



7) How are we to respond…  (Give one practical response for each.) 

我们该如何回应。。。给出实际的回应给以下的 

 
… to everyone?  

每个人 
 
 
… to fellow Christians?  

其他的弟兄姐妹 
 
 
… to God? 

神 
 
 
… to the government? 

政府 
 
 
8) What questions do these passages raise? 

关于这些章节，你还有什么问题吗？ 

 
 
9) Pray to the Shepherd of your soul for guidance and strength as you consider the sufferings that 

you face. 

向我们灵魂的牧者祷告，祷告当我们面临苦难时，他带领我们并赐给我们力量。 

 
 
 

 


